
2023 第二屆“一鏡知秋”卡色濾鏡杯紐約攝影學會金秋攝影大賽 

"Fall Foliage through the Lens" 
 Hosted by The Photographic Society of New York and sponsored by KASE Optics. 

獎品豐富，歡迎世界各地攝影愛好者參賽投稿！免參賽費！！！ 

Photography enthusiasts from all over the world are welcome to enter our contest. No entry fee 
required.   Responsibilities for all submitted images lie with the author. 

 

比賽規則： 
 比賽主題：秋天景色（只接受彩色照片，不接受 AI 製作的圖片，照片中所有元素必須源

自於參賽者拍攝的圖片） 
 每人不超過 4 幅 
 Jpg 格式，橫畫幅長邊小於 1920 像素/豎畫幅長邊小於 1280 像素，圖像小於 2MB 

Contest Rules: 
 Theme: Autumn Foliage (Only color photos are accepted, images produced by AI are not 

accepted, and all elements in the photos must be derived from images taken by contestants)  
 Number of submissions: Limited to maximum of 4 images per participant  
 Photo size: jpg format, 1920 x 1280 pixels, the image is less than 2MB 

投稿時間 Submission period：11/01/2023-12/03/2023 

網上初選日期 1st round of online judging：12/05-11/2023 

現場公開評審日期 Award Selection：12/17/2023  

現場公開評審地址 Location for Award Selection：紐約唐人街孔子大廈交誼廳 Confucius Plaza 
Community Room, 33 Bowery St, New York 

網上公佈得獎日期  Award announcement online：12/23/2023 

現場頒獎日期 Awards date in New York：01/28/2024 

 

大赛网页都已經開放了 https://contest.psnyus.org/autumn-foliage 

Submission link: https://contest.psnyus.org/autumn-foliage 

鳴謝卡色濾鏡鼎力支持！ 

雖得的好機會，獎品和奬金豐富，希望大家大力支持参加！ 

 
紐約攝影學會 PSNY 
林麗華 Amy Lam 
會長 President 



 


